
Verksamhetsplan 2024 
 

 

 

• De fartgupp som har blivit förstörda under säsongens snöröjning kommer WeFix att 

återställa. Vi har även bett dem att inte sopa våra vägar så sent i maj som skedde förra året.  

 

• Fler fartgupp kommer att anläggas, reflexstolpar sättas upp vid de fartgupp där det saknas så 

att man tydligt ser guppen även när det är snö.  

 

• Ett staket kommer att sättas upp vid vändplatsen Vallda Backstig för att ingen passage över 

Sandövägen ska ske där. Detta i samråd med Trafikverket. 

 

• Grinden vid grönytan vid Stutalidens början kommer att sättas igen efter önskemål från 

boende då den ofta står öppen.  

 

• Ett staket kommer att sättas upp vid lekplatsen mellan Stutliden 7 & 9.  

 

• Vändplatsskylt kommer att sättas upp vid vändplatsen på Stutalidens början. 

 

• Vi kommer göra en genomgång av vårt område för att se om vi kan anlägga fler 

gästparkeringar. I samband med det kommer vi att sätta upp skyltar på både nya och 

befintliga med de regler som gäller.  

 

• Vi fortsätter löpande med att se över träd på vårt område och göra inventeringar 

tillsammans med arborist.  

 

• Då många önskemål kommer in till oss i styrelsen om t.ex. våra lekplatser – ber vi er med 

barn och barnbarn som nyttjar lekplatserna att bilda en Lekplatsgrupp. Ju fler vi är som hjälps 

åt ju fortare går arbeten och det finns massa bra ideér i vårt område men vi behöver bli fler 

som kan hjälpas åt.  

 

• Om inte en fulltalig valberedning har valts vid årsstämman 2024 kommer vi fortsätta att 

påminna om det. Återigen – vad händer om det inte finns en styrelse i vårt område? Då utser 

Länsstyrelsen en syssloman som får i uppdrag att sköta föreningen tills en ny styrelse har 

valts. Samfällighetsföreningen, alltså vi tillsammans, betalar arvode och reseersättning för 

sysslomannen. 
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